

其他妥善回收途徑 Other Proper Recycling Channels

除銷售商安排免費上門回收服務外，市民亦可透過以下途徑妥善回收「四電一腦」。

Apart from the door-to-door removal service arranged by sellers, members of the public may also make use of the following channels to properly dispose of REE for recycling:



WEEE · PARK

WEEE · PARK

市民可預約免費上門回收服務，營辦商可於一星期左右安排上門回收「四電一腦」。

*上門回收服務亦適用於沒有購買新「四電一腦」的情況。

Members of the public can make an appointment for free door-to-door collection service, and the operator is able to arrange collection of the REE in about a week's time after receipt of the request.

*It is also applicable to cases where no new REE is purchased.

回收熱線 Recycling hotline
2676 8888
WhatsApp
6081 5096



綠在區區 GREEN@COMMUNITY

市民可將「四電一腦」及其他小型家電送往「綠在區區」。

Members of the public may send the REE and other small household equipment to GREEN@COMMUNITY.



weee.gov.hk
查詢熱線
Enquiry Hotline
2838 3111

「四電一腦」 擴大範圍

Coverage of Regulated Electrical Equipment (REE) Expanded

2024.7.1
開始 Onwards



環境保護署
Environmental Protection Department

廢電器電子產品生產者責任計劃
Producer Responsibility Scheme on
Waste Electrical and Electronic Equipment

廢電器電子產品生產者責任計劃（廢電器計劃）已於2018年全面實施，以促進廢舊電器的妥善循環再造，轉廢為材。由2024年7月1日起，廢電器計劃將擴大涵蓋範圍，包括以下受管制電器（俗稱「四電一腦」）。

The Producer Responsibility Scheme on Waste Electrical and Electronic Equipment (WPRS) has been fully implemented since 2018. It aims to promote the proper recycling of such equipment, turning waste into resources. Starting from 1 July 2024, the coverage of WPRS is expanded to include the following regulated electrical equipment (REE).



「四電一腦」及其循環再造徵費(每件) REE and their recycling levy (per item)

• \$165



雪櫃
Refrigerators

• \$125



空調機
Air conditioners

新
New



抽濕機
Dehumidifiers

• \$45



顯示器
Monitors

• \$15



電腦
Computers
包括桌上、手提及平板電腦
including desktops, laptops
and tablets

• \$165



電視機
Televisions

• \$125



洗衣機
Washing machines

新
New



乾衣機
Tumble dryers

• \$15



掃描器
Scanners



打印機
Printers



銷售商安排
免費上門回收服務
Free door-to-door removal
service arranged by the seller



收據須列明
循環再造徵費水平
Receipt with the
recycling levy level



無須提供
循環再造標籤
Not obligated to provide
recycling labels

*雪櫃及洗衣機的額定總容量上限分別增至900公升及15公斤。
The cap of the rated capacity of refrigerators and washers increased to 900 litres and 15 kg, respectively.